
Bästa kommunfullmäktige och kommunstyrelse.

Med utgångspunkt från bl.a följande dokument för åtgärdsprogram för partikel, PM10, Miljö och 
samhällsbyggnadsförvaltningen 2014-04-14, utbyggnad av stadens centrum öster om Stångån och det 
stora bostadsbyggande som sker i söder ( Ullstämma, Harvestad etc. ) ställer jag följande frågor, som 
boende vid Hamngatan sedan 18 år.
- Hur kan Ni som samhällsbyggare tillåta att Hamngatan fortsättningsvis ska verka som motortrafikled 
rakt genom centrum och förstöra stadsmiljön och inte minst hälsan för de boende ?
- Varför har Östra Länken byggts för hundratals miljoner, om för att inte styra bort genomfartstrafiken i
centrum ( Hamngatan) ?
- Hur ser åtgärdsprogram PM10 ut idag ? Vi boende upplever att luftföroreningarna ökat med ökad 
trafik, vilken ses på balkonger och fönster.

Med förhoppning om kloka beslut från Er alla i beslutande/styrande befattningar i Linköpings 
kommun, önskar jag svar på mina frågor.

Med vänlig hälsning
Astor Malmborg


